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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2014/15:607 Id-kapningar

Enligt en artikel i SvD den 2 juni 2015 har antalet id-kapningar ökat med ca 
7 000 fall till ca 67 000 under år 2014.  

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och migrationsminister 
Morgan Johansson:

 

Vilka initiativ avser ministern att ta för att minska antalet id-kapningar? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-06-02
Besvaras senast
2015-06-10 kl. 12.00


